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   Utdragsbestyrkande: 
    

Nämnd Kommunstyrelsen  
   

Offentligt sammanträde Nej  
   

Sammanträdesdag 30 januari 2019  
   

Tid och plats Klockan 13:00, A-salen  
   
 Ledamöter Frånvarande  

följande paragrafer 
Tjänstgörande  
ersättare 

 Beslutande  Daniel Dronjak (M), 
Ordförande 

  

 Malin Danielsson (L)   
 Christian Ottosson (C) Samtliga Henrik Juhlin (C), deltar på 

distans, §1-21, gick kl. 
14.30. 
Love Bergström (M), §22-24 

 Christina Eklund (M)   
 Jelena Drenjanin (M)   
 Karl Henriksson (KD)   
 Ingalill Söderberg (DP)   
 Lars Björkman (HP)   
 Sara Heelge Vikmång (S)   
 Rasmus Lenefors (S)   
 Ann-Marie Högberg (S) Samtliga Kamile Ünver (S) 
 Rikard Lingström (S)   
 Nujin Alacabek Darwich (V)   
 Anders Lönroth (MP)   
 Mats Arkhem (SD)   

 
 

Närvarande ej tjänst-
görande ersättare 

Love Bergström (M) (deltar hela sammanträdet, tjänstgör §22-24), Gunilla 
Helmerson (M), Cem Delen (L), Stephanie Hansson (KD) (går 15.00), Leif 
Dyrvall (DP), Yossi Sigal (S), Anneli Sjöberg (S), Britt Björneke (V), Niklas 
Bougt (V), Anders Abel (MP), Martin Nigals (SD) 

 
Övriga närvarande Se nästa sida 

 
Utses att justera Anders Lönroth (MP) 

   
Justeringens tid Tisdag 5 februari 2019 Paragrafer 1-24 

   
Underskrifter   

 Ester Andréasson  
 Sekreterare 

 

 

 Daniel Dronjak 
Ordförande 

Anders Lönroth  
Justerande 
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Kommunstyrelsens sammanträde den 30 januari 2019 

Övriga närvarande 

 

Bengt Svenander, tf. kommundirektör 
Heléne Hill, samhällsbyggnadsdirektör 
Åsa Brunqvist, tf. HR-direktör 
Toralf Nilsson, kanslidirektör 
Roger Höglund, IT- och kommunikationsdirektör 
Hans Nyström, ekonomidirektör 
Ralph Strandqvist, budget- och kvalitetschef 
Emil Holmlund, politisk sekreterare  
Tomas Selin, politisk sekreterare 
Lisbeth Krogh, politisk sekreterare 
Linus Björkman, politisk sekreterare 
Michaela Lööf, politisk sekreterare 
Leonid Yurkovskiy, politisk sekreterare 
Ester Andréasson, kommunsekreterare 
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BEVIS  
om justering av Kommunstyrelsen protokoll 
Justeringen har anslagits på kommunens anslagstavla 

 

Kommunstyrelsen har sammanträtt den 30 januari 2019 

Protokollet har justerats den  5 februari 2019 

Anslaget sattes upp den 6 februari 2019 

Anslaget tas ner den 28 februari 2019 

Den som vill överklaga ett beslut måste göra det senast den  27 februari 2019 

Den som vill läsa protokollet kan kontakta Registrator, kommunstyrelsens 
förvaltning, Kommunalvägen 28, 141 85 
Huddinge  

Protokollet finns också att läsa på kommunens webbplats  www.huddinge.se 

Underskrift 
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 Sammanträdesdatum Paragraf  
Kommunstyrelsen 30 januari 2019 § 1   
    
    

 
 
 

Godkännande av föredragningslistan  
 
Kommunstyrelsens beslut 
Föredragningslistan godkänns. 

 
Sammanfattning 
Daniel Dronjak, kommunstyrelsens ordförande, hälsar välkommen. 
 
Ordförande inleder med att informera om att det vid dagens sammanträde med 
kommunstyrelsen är första gången som en deltagare deltar på distans, detta i enlighet 
med uppdaterat gemensamt reglemente för styrelse och nämnder i Huddinge 
kommun.   
 
Därefter föredrar ordförande sammanträdets föredragningslista. Följande förändringar 
har skett efter det att kallelsen skickats ut: 

 Ärendet Justering av budget 2019 till följd av ny organisation och 
självkostnadshyra lades till, men utgår vid dagens sammanträde. Ärendet 
behandlas på extra KS den 11 februari 2019. 

 Ärendet Revidering av reglemente för Huddinge kommuns 
näringslivsberedning – HKF 9290 lades till, men utgår vid dagens 
sammanträde. Ärendet behandlas på extra KS den 11 februari 2019. 

 Ärende 21 Yttrande avseende avgränsningssamråd enl 6 kap 29 § miljöbalken 
om förlängning av koncession för förbindelsen mellan Kolbotten i Salem och 
Högdalen i Stockholm har lagts till. 

 Ärende 22 Bokslutskommuniké 2018 har lagts till. 
 
 
Överläggning 
I ärendet yttrar sig även Leif Dyrvall (DP), Kamile Ünver (S) och Anders Abel (MP). 
 
Härefter förklaras överläggningen avslutad. 
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 Sammanträdesdatum Paragraf  
Kommunstyrelsen 30 januari 2019 § 2   
    
Diarienummer KS-2017/1008.104    
 

 
 

Brandlarm ska finnas i alla stationer, närmaste brandstation 
är i Farsta och Västerhaninge - medborgarförslag  
 
Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 

Med hänvisning till vad som sägs i kommunstyrelsens förvaltnings tjänsteutlåtande, 
daterat den 22 november 2018, avskrivs medborgarförslaget. 

 
Sammanfattning 
Madelein Osinaga lämnade den 29 mars 2017 in ett medborgarförslag med rubriken 
”Brandlarm ska finnas i alla stationer, närmaste brandstation är i Farsta och 
Västerhaninge”. Ärendet anmäldes i sedvanlig ordning till kommunfullmäktige som 
beslutade att överlämna det till kommunstyrelsen för beredning. 
 
Då förslaget är att ”brandlarm ska finnas i alla stationer” med motiveringen att det 
skulle vara säkrare då närmaste brandstation är i Farsta och Västerhaninge har 
kommunstyrelsens förvaltnings   kansli vid två tillfällen, det sista i ett brev daterat 
den 8 september 2017, bett om en komplettering rörande vilka stationer som avses. 
Eftersom inga kompletteringar inkommit under 2018 föreslår kommunstyrelsens 
förvaltning att ärendet avskrivs. 
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 Sammanträdesdatum Paragraf  
Kommunstyrelsen 30 januari 2019 § 3   
    
Diarienummer KS-2017/1655.119    
 

 
 

Inrätta Medborgarkontor i samtliga Huddinges kommundelar 
– svar på motion väckt av Nujin Alacabek, Elisabeth Ulin 
Karlsson, Jonatan Spejare och Sonia Benavente samtliga (V)  
 
Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 

Med hänvisning till kommunstyrelsens förvaltnings tjänsteutlåtande, daterat den 26 
november 2018, avslås motionen. 

 
Sammanfattning 
I juni 2017 väckte Nujin Alacabek, Elisabeth Ulin Karlsson, Jonatan Spejare och 
Sonia Benavente, samtliga (V), motionen ”Inrätta Medborgarkontor i samtliga 
Huddinges kommundelar”. Motionen har gått på remiss till demokratiberedningen. 
 
Demokratiberedningen anser det inte rimligt att med begränsade resurser skapa 
medborgarkontor i alla delar av kommunen. Men att ha fysisk närvaro i de områden 
som är socioekonomiskt utsatta är då desto viktigare. Beredningen frågar sig även om 
det finnas digitala lösningar som bildskärmar runtom i kommunen som i realtid kan 
erbjuda dialog med centralt belägna samhällsvägledare? 
 
Kommunstyrelsens förvaltning gör bedömningen att det skulle behöva avsättas 
avsevärda resurser för att återigen bygga upp medborgarkontor i Huddinges samtliga 
kommundelar. I stället borde kommunen ta hjälp av den nya digitala tekniken för att 
utveckla Huddinge servicecenter. Det kan avse en ökad tillgänglighet som rör dygnets 
alla timmar och/eller försöka utveckla automatiska svar på olika språk på ett antal 
vanligt förekommande frågor. 
 
Liksom demokratiberedningen anser kommunstyrelsens förvaltning att den digitala 
tekniken även skulle kunna användas för att med skärm kommunicera med 
samhällsvägledarna på servicecenter i centrala Huddinge. Det senare skulle innebära 
att de som idag besöker de två lokalkontoren i Vårby och Skogås och där möts av en 
samhällsvägledares kompetens och språk, nu får tillgång till Huddinge servicecenters 
samlade resurser, vilket gör att frågeställarens behov kan matchas mot många fler 
språk och en mycket bredare kompetens. 
 
I ljuset av ovanstående anser kommunstyrelsens förvaltning att motionen bör avslås. 
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 Sammanträdesdatum Paragraf  
Kommunstyrelsen 30 januari 2019 § 3   
    
Diarienummer KS-2017/1655.119    
 

 
Överläggning 
I ärendet yttrar sig Nujin Alacabek (V), Rasmus Lenefors (S), Anders Lönroth (MP), 
Daniel Dronjak (M), Cem Delen (L) och Roger Höglund, IT- och 
kommunikationsdirektör. 
 
Nujin Alacabek (V) yrkar att kommunstyrelsen ska föreslå fullmäktige att bifalla 
motionen. 
 
Härefter förklaras överläggningen avslutad. 
 
Propositioner 
Ordförande ställer propositioner mot varandra, om bifall till Nujin Alacabeks (V) 
yrkande om bifall till motionen mot förvaltningens förslag om avslag till densamma. 
Ordförande finner härvid att kommunstyrelsen beslutar att bifalla förvaltningens 
förslag. 
 
Reservationer 
Nujin Alacabek (V) reserverar sig mot beslutet till förmån för sitt eget förslag, se 
bilaga 3.1 till detta protokoll. 
 
Protokollsanteckningar 
Rasmus Lenefors (S) anmäler protokollsanteckning, se bilaga 3.2 till detta protokoll. 
 
Anders Lönroth (MP) anmäler protokollsanteckning, bilaga saknas.  
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 Sammanträdesdatum Paragraf  
Kommunstyrelsen 30 januari 2019 § 4   
    
Diarienummer KS-2017/2599.119    
 

 
 

Gör försök med sex timmars arbetsdag för socialarbetare på 
familjeenheten i Huddinge – svar på motion väckt av Nujin 
Alacabek Darwich (V), Britt Björneke (V), Sonia Benavente (V) 
och Jonatan Spejare (V)  
 
Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 

Med hänvisning till vad som sägs i förvaltningens tjänsteutlåtande, daterat den 24 
oktober 2018, avslås motionen. 

 
Sammanfattning 
I motion väckt i kommunfullmäktige den 6 november 2017 framhåller Nujin 
Alacabek Darwich (V), Britt Björneke (V), Sonia Benavente (V) och Jonatan Spejare 
(V) att Huddinge kommun ska initiera ett pilotprojekt där sex timmars arbetsdag 
införs för socialarbetare på familjeenheten samt att utfallet av projektet görs till 
underlag för övervägande om försöksverksamheten ska utökas till att gälla samtliga 
socialarbetare i kommunen. 
 
Av socialnämndens remissvar framgår att socialtjänsten arbetar aktivt, utifrån en 
beslutad strategi, för att utvecklas som attraktiv arbetsgivare och att detta resulterat i 
goda medarbetarenkätsresultat och låga sjuktal, men att vissa enheter fortsatt har en 
hög personalomsättning. Nämnden anser att motionärernas förslag skulle ge 
kortsiktiga vinster i form av förstärkt arbetsgivarerbjudande men att det långsiktigt 
kan få negativa konsekvenser. Nämnden anser därför att frågan bör utredas vidare 
innan beslut fattas. 
 
Kommunstyrelsens förvaltning anser att sannolika konsekvenser av en 
arbetstidssänkning kortsiktigt är ett stärkt arbetsgivarerbjudande för aktuell 
bristyrkesgrupp, men långsiktigt kan innebära: 

 spridningseffekt ur ett rättviseperspektiv till andra yrkesgrupper 
 sänkt servicenivå i verksamheten eller högre kostnader (och därmed lägre 

reallöneutveckling för kommuninvånarna) 
 oförändrad objektiv hälsa 

Förvaltningen anser att de sannolikt negativa långsiktiga konsekvenserna och 
beslutets definitiva karaktär överväger de sannolika kortsiktiga fördelen vad gäller 
stärkt arbetsgivarerbjudande och föreslår därför att motionen avslås. 
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 Sammanträdesdatum Paragraf  
Kommunstyrelsen 30 januari 2019 § 4   
    
Diarienummer KS-2017/2599.119    
 

 
Överläggning 
I ärendet yttrar sig Nujin Alacabek (V), Anders Lönroth (MP), Ingalill Söderberg 
(DP) och Niklas Bougt (V). 
 
Nujin Alacabek (V) och Anders Lönroth (MP) yrkar bifall till Vänsterpartiets förslag 
till beslut i ärendet, se bilaga 4.1 till detta protokoll. 
 
Ingalill Söderberg (DP) yrkar bifall till förvaltningens förslag. 
 
Härefter förklaras överläggningen avslutad. 
 
Propositioner 
Ordförande ställer propositioner mot varandra, om bifall till Nujin Alacabeks (V) 
m.fl. yrkande mot bifall till Ingalill Söderbergs (DP) yrkande. Ordförande finner 
härvid att kommunstyrelsen beslutar att bifalla Ingalill Söderbergs (DP) yrkande, 
vilket innebär att kommunstyrelsen beslutar i enlighet med förvaltningens förslag till 
beslut. 
 
Reservationer 
Nujin Alacabek (V) reserverar sig mot beslutet till förmån för sitt eget förslag, se 
bilaga 4.2 till detta protokoll. 
 
Anders Lönroth (MP) reserverar sig mot beslutet till förmån för sitt eget yrkande om 
bifall till Vänsterpartiets förslag. 
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 Sammanträdesdatum Paragraf  
Kommunstyrelsen 30 januari 2019 § 5   
    
Diarienummer KS-2018/242.104    
 

 
 

Bygg en toalett som alltid är tillgänglig i Rådsparken – svar 
på medborgarförslag väckt av Malin Spång  
 
Kommunstyrelsens beslut 
Ärendet återremitteras för vidare utredning kring tidigare fattat beslut. 

 
Sammanfattning 
Ett medborgarförslag angående att bygga en toalett som alltid är tillgänglig i 
Rådsparken har inlämnats av Malin Spång. Medborgarförslaget har skickats på 
remiss till natur- och byggnadsnämnden samt till kultur- och fritidsnämnden. Natur- 
och byggnadsförvaltningen konstaterar att det finns behov av en offentlig toalett i 
Rådsparken under de tider då tillgänglig sådan saknas. Natur- och byggnadsnämnden 
poängterar att om kommunstyrelsen beslutar att investera i en offentlig toalett i 
Rådsparken så rekommenderar de den typ som finns i Skeppsmyreparken i Stuvsta 
och som sköts av en entreprenör till en driftkostnad på cirka 14 000 kronor exklusive 
moms per månad. Om natur och byggnadsförvaltningen ska ansvara för drift av nya 
offentliga toaletter behöver medel för detta tillföras. Kultur- och fritidsnämnden har 
inte svarat angående medborgarförslaget. Kommunstyrelsens förvaltning är överens 
med förslagsställaren och natur- och byggnadsnämnden om att det behövs en toalett i 
Rådsparken. Kommunstyrelsens förvaltning anser att en toalett av den typ som finns i 
Skeppsmyreparken bör väljas och att skötas av en entreprenör som förvaltningen 
upphandlar. Investeringskostnad för uppförande av denna typ av toalett är cirka 
1 000 000 kronor. Kostnaden för drift och underhåll för en offentlig toalett 
motsvarande toaletten i Skeppsmyreparken är cirka 14 000 kronor i månaden. 
 
Överläggning 
I ärendet yttrar sig Malin Danielsson (L) och Mats Arkhem (SD). 
 
Malin Danielsson yrkar att ärendet återremitteras till förvaltningen för vidare 
utredning kring tidigare fattat beslut. 
 
Härefter förklaras överläggningen avslutad. 
 
Propositioner 
Ordförande ställer propositioner efter varandra, om bifall till Malin Danielssons (L) 
yrkande respektive avslag till detsamma. Ordförande finner härvid att 
kommunstyrelsen beslutar att bifalla Malin Danielssons (L) yrkande om återremiss. 
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 Sammanträdesdatum Paragraf  
Kommunstyrelsen 30 januari 2019 § 5   
    
Diarienummer KS-2018/242.104    
 

 
Protokollsanteckningar 
Mats Arkhem (SD) anmäler protokollsanteckning, se bilaga 5.1 till detta protokoll. 
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 Sammanträdesdatum Paragraf  
Kommunstyrelsen 30 januari 2019 § 6   
    
Diarienummer KS-2017/2199.104    
 

 
 

Servicelokal för cyklar vid Stuvsta station – svar på 
medborgarförslag väckt av Hans Wångberg  
 
Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 

Med hänvisning till kommunstyrelsens förvaltnings tjänsteutlåtande, daterat den 16 
maj 2018, avslås medborgarförslaget. 

 
Sammanfattning 
Hans Wångberg föreslår i ett medborgarförslag daterat den 19 september 2017 att 
kommunen ska upplåta en lokal i anslutning till Stuvsta station för cykelservice. 
 
Kommunstyrelsens förvaltning anser att det är en god idé att skapa möjligheter att 
kunna reparera sin cykel i anslutning till kommunens pendeltågsstationer. Gällande 
lagar och regler hindrar dock kommunen att tillhandahålla en sådan tjänst. Det finns 
dock inga hinder för privata aktörer eller aktörer inom civilsamhället att tillhandahålla 
en cykelservicetjänst. 
 
Mot bakgrund av ovanstående föreslår kommunstyrelsens förvaltning att 
medborgarförslaget ska avslås. 

 
 

 
 



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
  SIDA 

 

KOMMUNSTYRELSEN 

  13 (38) 
 

Signaturer: Ordförande Justerare Utdragsbestyrkande: datum och signatur 
    

 
 Sammanträdesdatum Paragraf  
Kommunstyrelsen 30 januari 2019 § 7   
    
Diarienummer KS-2018/104.104    
 

 
 

Inrätta ett antal inhägnade hundrastgårdar i östra delen av 
kommunen – svar på medborgarförslag väckt av Linda 
Krondahl  
 
Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 

1. Medborgarförslaget anses vara besvarat med hänvisning till vad som sägs i 
kommunstyrelsens förvaltnings tjänsteutlåtande daterat den 13 november 2018. 

2. Kommunstyrelsen får i uppdrag att utreda förutsättningarna för en gemensam plan 
för hundrastgårdar i Huddinge kommun. 

3. Återrapportering ska ske till kommunstyrelsen i samband med att utredningen om 
en gemensam plan för hundrastgårdar i Huddinge kommun är genomförd. 

 
Sammanfattning 
I ett medborgarförslag från Linda Krondahl föreslås att Huddinge kommun inrättar ett 
antal hundrastgårdar i östra kommundelen. 
 
Natur- och byggnadsnämnden samt tillsynsnämnden har fått medborgarförslaget på 
remiss. Natur- och byggnadsnämnden och tillsynsnämnden föreslår att 
kommunstyrelsen utreder möjligheten att inrätta hundrastgårdar i olika delar av 
kommunen och inte bara i östra kommundelen. 
 
Med anledning av remissinstansernas synpunkter anser kommunstyrelsens 
förvaltning att det bör utredas om kommunen ska ha hundrastgårdar eller inte. 
Utredningen rapporteras sedan till kommunstyrelsen för ställningstagande. 
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 Sammanträdesdatum Paragraf  
Kommunstyrelsen 30 januari 2019 § 8   
    
Diarienummer KS-2017/594.104    
 

 
 

Odla grönsaker, frukt samt baljväxter och linser – avskrivning 
av medborgarförslag   
 
Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 

Med hänvisning till vad som sägs i kommunstyrelsens förvaltnings tjänsteutlåtande, 
daterat den 22 november 2018, avskrivs medborgarförslaget. 

 
Sammanfattning 
Gudrun Hay inkom den 21 februari 2017 med ett medborgarförslag om att odla 
grönsaker, frukt samt baljväxter och linser. Förslagsställaren hänvisar till att det 
uppkomna världsläget känns väldigt osäkert och att ovanstående förslag också skulle 
kunna ge en hel del jobb. 
 
Kommunstyrelsens förvaltning har den 10 april 2017 kontaktat förslagsställaren och 
begärt att förslaget kompletteras med mer information för att kunna handlägga 
ärendet vidare. 
 
Sedan inga kompletteringar inkommit föreslår kommunstyrelsens förvaltning att 
ärendet avskrivs. 

 
 

 
 



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
  SIDA 

 

KOMMUNSTYRELSEN 

  15 (38) 
 

Signaturer: Ordförande Justerare Utdragsbestyrkande: datum och signatur 
    

 
 Sammanträdesdatum Paragraf  
Kommunstyrelsen 30 januari 2019 § 9   
    
Diarienummer KS-2016/2069.363    
 

 
 

Gör en isbana på den befintliga fotbollsplanen på 
Myrängsskolan vintertid – svar på medborgarförslag väckt av 
Therese Lundh  
 
Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 

Med hänvisning till vad som sägs i kommunstyrelsens förvaltnings tjänsteutlåtande, 
daterat den 26 november 2018, anses medborgarförslaget besvarat. 

 
Sammanfattning 
Therese Lundh inkom den 6 september 2016 med ett medborgarförslag om att 
kommunen ska ansvara för att det finns isplaner som barn ska kunna spela hockey 
och åka skridskor på. Som exempel föreslås att kommunen ska spola fotbollsplanen 
på Myrängsskolan vintertid. 
 
Medborgarförslaget har skickats på remiss till kultur- och fritidsnämnden och Huge 
Fastigheter AB. 
 
Remissinstanserna ställer sig positiva till förslaget samtidigt som de anger att frågan 
inte ligger inom deras respektive ansvarsområden. Kultur- och fritidsnämnden 
betonar att det skulle bli resurskrävande att anlägga naturis, eftersom en sådan insats 
skulle behöva genomföras i flera delar av kommunen för att kunna ge alla barn 
likvärdig tillgång till isbanor. Dessutom har vintrarna under de senaste åren inte gett 
gynnsamma förhållanden för naturis, varför en satsning på spolad is riskerar att 
innebära en hög kostnad och förhållandevis få möjliga nyttjandedagar. 
 
Kommunstyrelsens förvaltning vill betona att frågan om att anlägga isbanor på 
skolgårdar ligger inom respektive skolenhets ansvarsområde. Myrängsskolan är en 
fristående skola som drivs av Pysslingen AB. 
 
Kommunstyrelsens förvaltning instämmer i kultur- och fritidsnämndens remissvar, 
och vill samtidigt framhålla att Huddinge kommun har flera ishallar. Under 
vinterhalvåret är dessa under vissa bestämda tider öppna för allmänhetens åkning. 
Gällande öppettider hittas på kommunens hemsida. I Trångsund och Visättra finns 
även utomhusbanor som är öppna när vädret tillåter. 
 
Mot bakgrund av ovanstående föreslår kommunstyrelsens förvaltning att 
medborgarförslaget ska anses besvarat. 
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 Sammanträdesdatum Paragraf  
Kommunstyrelsen 30 januari 2019 § 10   
    
Diarienummer KS-2017/1182.119    
 

 
 

Dags att möta cyklisternas behov av parkering – svar på 
motion väckt av Peter Johansson (MP)  
 
Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 

Med hänvisning till vad som sägs i kommunstyrelsens förvaltnings tjänsteutlåtande, 
daterat den 22 november 2018, anses motionen besvarad. 

 
Sammanfattning 
Peter Johansson (MP) väckte en motion i kommunfullmäktige med rubriken ”Dags 
att möta cyklisternas behov av parkering”. Motionären föreslår att kommunstyrelsen 
ska få i uppdrag att snarast utöka antalet cykelparkeringar i anslutning till stationen i 
Huddinge centrum. Vidare ger motionären förslag på platser för anläggning av 
parkering. 
 
Motionen har skickats på remiss till natur- och byggnadsnämnden som instämmer i 
behovet av att utöka antalet cykelparkeringar. 
 
Kommunstyrelsens förvaltning delar motionärens mening om att det finns ett stort 
behov av cykelparkeringar i närheten i Huddinge station. Förvaltningen har tillsatt en 
arbetsgrupp som består av trafikplanerare från trafik- och landskapssektionen, en 
projektledare från gatuprojektsektionen som har till uppgift att arbeta med frågan. Det 
har förts dialog med gatu- och parkenheten samt med Huge. Ett nytt cykelgarage 
håller på att anläggas i Huddinge centrum. Förvaltningen prioriterar därutöver främst 
att höja standarden och kapaciteten på befintliga cykelparkeringar. 
 
Överläggning 
I ärendet yttrar sig Anders Lönroth (MP), Malin Danielsson (L) och Martin Nigals 
(SD). 
 
Härefter förklaras överläggningen avslutad. 
 
Protokollsanteckningar 
Anders Lönroth (MP) anmäler protokollsanteckning, se bilaga 10.1 till detta 
protokoll. 
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 Sammanträdesdatum Paragraf  
Kommunstyrelsen 30 januari 2019 § 11   
    
Diarienummer KS-2018/2631.222    
 

 
 

Avsteg från HKF 1210 om avgifter för vissa upplåtelser av 
offentlig plats med anledning av tillfällig lokalisering av 
Vårbackaskolan  
 
Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 

Kommunfullmäktige godkänner avsteg från HKF 1210 om avgifter för vissa 
upplåtelser av offentlig plats med anledning av tillfällig lokalisering av 
Vårbackaskolan. 

 
Sammanfattning 
De befintliga lokalerna för Vårbackaskolan i Vårby gård måste rivas på grund av 
lokalernas dåliga skick. En tillfällig lokalisering på angränsande allmän platsmark har 
fastställts i samråd med berörda förvaltningar. 
 
Vid upplåtelse av allmän plats ska avgiften fastställas utifrån kommunens antagna 
taxa. I detta fall anses dock inte taxan vara tillämpbar då det inte finns någon 
jämförbar kategori för skoländamål. Därför behövs ett beslut om att göra avsteg ifrån 
kommunens antagna taxa. Avgiften för marken föreslås istället regleras i ett 
arrendeavtal, se utkast i bilaga 1, som avses tecknas på delegation mellan kommunen 
och motparten Huddinge Samhällsfastigheter AB. Avgiften bedöms vara 
marknadsmässig. 
 
Enligt tidplanen ska skolverksamheten flytta in kvartal 3, 2019. Huddinge 
Samhällsfastigheter AB behöver därför tillgång till marken under våren 2019 för att 
förbereda området för skolverksamhet. Avtalet avses tecknas när beslut om avsteg 
från taxan har vunnit laga kraft. Arrendeavtalet ska gälla till dess att nya permanenta 
lokaler finns på plats. Arbetet med en ny detaljplan för en permanent lokalisering av 
skolan ska påbörjas när utvecklingsplanearbetet fastslagit en placering. Någon tidplan 
för detta är ännu inte framtagen. 
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 Sammanträdesdatum Paragraf  
Kommunstyrelsen 30 januari 2019 § 12   
    
Diarienummer KS-2018/2100.912    
 

 
 

Granskning av oegentligheter och riskbranscher – svar på 
revisionsrapport från Huddinge kommuns revisorer  
 
Kommunstyrelsens beslut 
Som svar på revisionsrapporten Granskning av oegentligheter och riskbranscher från 
Huddinge kommuns revisorer åberopas innehållet i kommunstyrelsens förvaltnings 
tjänsteutlåtande daterat den 26 november 2018. 

 
Sammanfattning 
KPMG har på uppdrag av Huddinge kommuns revisorer genomfört en granskning av 
oegentligheter och riskbranscher. 
 
Revisionens sammanfattande bedömning beträffande oegentligheter är att det 
vidtagits en rad åtgärder för bättre kontroll i förebyggande syfte. Bland annat har det 
utarbetats en ny rutin där samtliga verksamheter årligen ska gå igenom ett samlat 
dokument innehållande bl. a. bisysslor, representation, jäv, gåvor m.m. Det saknas 
däremot inom löne- och ersättningsområdet styrande dokument och rutiner vars syfte 
är att specifikt minimera risken för oegentligheter. Mot den bakgrund har revisionen 
lämnat rekommendationer, som handlar om att tydliggöra reglerna för 
direktupphandling i Huddinge kommun, följa upp att fastslagna styrande och 
stödjande dokument gällande direktupphandling finns på plats och efterlevs, utföra 
rekommenderade utredningar avseende utbetalningar kopplade till de 
ersättningslönearter revisorerna identifierat i sin analys samt att utveckla och 
genomföra riskanalyser som underlag till styrande dokument och konkreta kontroller 
för att minimera risken för att oegentligheter inträffar. 
 
Kommunstyrelsens förvaltning avser att åtgärda de rekommendationer som ges i 
revisionsskrivelsen i samband med att en ny policy och nya riktlinjer för upphandling 
tas fram för beslut i fullmäktige. Förvaltningen har vidare genomfört utredningar 
avseende utbetalningar kopplade till de ersättningslönearter som revisorerna 
identifierat i sin analys.  
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Kommunstyrelsen 30 januari 2019 § 13   
    
Diarienummer KS-2018/2398.912    
 

 
 

Granskning av lokalförsörjningsprocessen – svar på 
revisionsrapport från Huddinge kommuns revisorer  
 
Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsens förvaltnings tjänsteutlåtande, daterat den 26 oktober 2018, 
överlämnas till Huddinge kommuns revisorer som svar på revisionsrapporten 
”Granskning av lokalförsörjningsprocessen”. 

 
Sammanfattning 
Kommunens revisorer har med stöd av KPMG genomfört en granskning av 
ändamålsenligheten och effektiviteten i kommunens lokalförsörjningsprocess. 
Deras samlade bedömning är att Huddinge kommuns lokalförsörjningsprocess i 
huvudsak är ändamålsenlig och att processens effektivitet kan förbättras. 
 
Överläggning 
I ärendet yttrar sig Sara Heelge Vikmång (S), Malin Danielsson (L), Anders Lönroth 
(MP), Nujin Alacabek (V) och Daniel Dronjak (M). 
 
Härefter förklaras överläggningen avslutad. 
 
Protokollsanteckningar 
Sara Heelge Vikmång (S) anmäler protokollsanteckning, se bilaga 13.1 till detta 
protokoll. 
 
Nujin Alacabek (V) anmäler protokollsanteckning, se bilaga 13.2 till detta protokoll. 
 
Anders Lönroth (MP) anmäler protokollsanteckning, bilaga saknas.  
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 Sammanträdesdatum Paragraf  
Kommunstyrelsen 30 januari 2019 § 14   
    
Diarienummer KS-2018/2563.109    
 

 
 

Överenskommelse om idéburet offentligt partnerskap mellan 
Huddinge kommun och Huddinge Civilförsvarsförening   
 
Kommunstyrelsens beslut 
Överenskommelse om idéburet offentligt partnerskap mellan Huddinge kommun och 
Huddinge Civilförsvarsförening, enligt bilaga 1 till kommunstyrelsens förvaltnings 
tjänsteutlåtande daterat 26 november 2018, godkänns. 

 
Sammanfattning 
Vid kommunstyrelsens sammanträde den 7 februari 2018 § 16 beslutades att 
godkänna ett avtal mellan Huddinge kommun och Huddinge Civilförsvarsförening 
för år 2018 av vilket det bland annat framgår att parterna kommit överens om att 
under första halvåret 2018 inleda förhandlingar som ska utmynna i en flerårig 
överenskommelse om ett idéburet offentligt partnerskap (IOP) från och med 2019. 
 
IOP är en samverkansmodell mellan offentliga sektorn och idéburen sektor. Syftet är 
att stötta en verksamhet som hanterar en samhällsutmaning och ge dem möjlighet att 
aktivt delta och bidra till samhällsutvecklingen. 
 
Under året har företrädare för kommunstyrelsens förvaltning och föreningen i nära 
samverkan arbetat fram en överenskommelse om IOP till och med den 31 december 
2021. Syftet med överenskommelsen är att primärt att genom partnerskap bidra till att 
kommunen kan uppfylla sina skyldigheter utifrån lagen (2006:544) om kommuners 
och landstings åtgärder inför och vid extraordinära händelser i fredstid och höjd 
beredskap, förordning (2006:637) om kommuners och landstings åtgärder inför och 
vid extraordinära händelser i fredstid och höjd beredskap samt lagen (2003:778) om 
skydd mot olyckor träffas. 
 
Förvaltningen föreslår att kommunstyrelsen godkänner den föreslagna 
överenskommelsen. 
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 Sammanträdesdatum Paragraf  
Kommunstyrelsen 30 januari 2019 § 15   
    
Diarienummer KS-2018/2578.351    
 

 
 

Samråd för anläggande av väg 259 Tvärförbindelse Södertörn 
– svar på remiss från Trafikverket  
 
Kommunstyrelsens beslut 
1. Som svar på samrådshandling för anläggande av väg 259 Tvärförbindelse 
Södertörn överlämnas Huddinge kommuns yttrande enligt bilaga 1 bifogat till 
kommunstyrelsens förvaltnings tjänsteutlåtande daterat den 15 november 2018. 

2. Som svar på samrådshandling för anläggande av väg 259 Tvärförbindelse 
Södertörn överlämnas Södertörnskommunernas gemensamma yttrande enligt bilaga 3 
bifogat till kommunstyrelsens förvaltnings tjänsteutlåtande daterat den 15 november 
2018. 

 
Sammanfattning 
Tvärförbindelse Södertörn är en ny väg som ska anläggas mellan E4/E20 vid Vårby 
backe i Kungens kurva och Trafikplats Jordbro på riksväg 73 i Haninge. Förbindelsen 
ska knyta samman de tre regionala stadskärnorna Kungens kurva/Skärholmen, 
Flemingsberg och Haninge centrum. Tvärförbindelsen har åtta trafikplatser och tre 
tunnlar. 
 
Viktiga syften med Tvärförbindelse Södertörn är att förbättra kollektivresande, gods- 
och persontransporter i tvärled på Södertörn. I projektet ingår även förbättringar av 
cykelförbindelsen utmed tvärförbindelsens sträckning. 
 
Tvärförbindelse Södertörn behöver uppfylla syftet att binda samman de radiella 
stråken till/från Stockholm, såväl som syftet att koppla samman de stora 
utvecklingsområden och regionala kärnor som finns på Södertörn med varandra och 
omvärlden för att på så sätt erbjuda bättre tillgänglighet till arbetsplatser, arbetstagare, 
tillgång till högre utbildning och därmed bidra till en förbättrad regional 
sammanhållning. 
 
Överläggning 
I ärendet yttrar sig Anders Lönroth (MP), Nujin Alacabek (V), Sara Heelge Vikmång 
(S) och Malin Danielsson (V). 
 
Anders Lönroth (MP) yrkar bifall till Miljöpartiets förslag till beslut i ärendet, se 
bilaga 15.1 till detta protokoll. 
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Diarienummer KS-2018/2578.351    
 

 
Nujin Alacabek (V) yrkar bifall till Vänsterpartiets förslag till beslut i ärendet, se 
bilaga 15.2 till detta protokoll. 
 
Malin Danielsson (L) yrkar bifall till förvaltningens förslag. 
 
Härefter förklaras överläggningen avslutad. 
 
Propositioner 
Ordförande konstaterar att det finns tre olika förslag till beslut, och ställer samtliga 
dessa mot varandra. Ordförande ställer proposition om bifall till i tur och ordning 
Malin Danielssons (L), Nujin Alacabeks (V) samt Anders Lönsroths (MP) förslag. 
Ordförande finner härvid att kommunstyrelsen beslutar att bifalla Malin Danielssons 
(L) yrkande, vilket innebär att kommunstyrelsen beslutar i enlighet med 
förvaltningens förslag. 
 
Reservationer 
Anders Lönroth (MP) reserverar sig mot beslutet till förmån för sitt eget förslag. 
 
Nujin Alacabek (V) reserverar sig mot beslutet till förmån för sitt eget förslag. 
 
Protokollsanteckningar 
Sara Heelge Vikmång (S) anmäler protokollsanteckning, se bilaga 15.3 till detta 
protokoll. 
 
Beslutet delges 
Trafikverket 
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 Sammanträdesdatum Paragraf  
Kommunstyrelsen 30 januari 2019 § 16   
    
Diarienummer KS-2018/2508.214    
 

 
 

Tilläggsavtal för förlängning av intentions- och 
markanvisningsavtal avseende fastigheterna Diametern 2-6 
och del av Kolartorp 1:1  
 
Kommunstyrelsens beslut 
Avtal om förlängning av intentions- och markanvisningsavtal mellan Huddinge 
kommun och KFF Bostadsutveckling Kungens Kurva AB avseende fastigheterna 
Diametern 2-6 och del av Kolartorp 1:1 i Kungen kurva i Huddinge godkänns och i 
enlighet med bilaga 1 till kommunstyrelsens förvaltnings tjänsteutlåtande daterat den 
13 november 2018. 

 
Sammanfattning 
Intentions och markanvisningsavtal för exploatering av Diametern 2-6 och del av 
kommunens fastighet Kolartorp 1:1 i Kungens Kurva beslutades i 
kommunfullmäktige år 2017. Arbete med planprogram för området pågår. För att inte 
avtalet ska upphöra behöver ett avtalsvillkor ändras så att avtalet förlängs till 2020-
12-31. 
 
Överläggning 
I ärendet yttrar sig Malin Danielsson (L) och Anders Lönroth (MP). 
 
Härefter förklaras överläggningen avslutad. 
 
Protokollsanteckningar 
Anders Lönroth (MP) anmäler protokollsanteckning, se bilaga 16.1 till detta 
protokoll. 
 
Beslutet delges 
KF Fastigheter AB 
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Diarienummer KS-2018/2075.919    
 

 
 

Valärenden  
 
Kommunstyrelsens beslut 
1. Till ledamöter i Huddinges funktionshinderråd väljs för åren 2019-2022 följande 
personer: 

Ledamöter 
Lars Björkman (HP) tillika ordförande 
Peter Höög (M) 
Thomas Blockstrand (L) 
Pia Berkman (KD) 
Kerstin Lindh (DP) 
Kamile Ünver (S) 
Magnus Björkander (S) 
Per Öberg (MP) 
Ulla Olsson Engström (V) 

2. För samma tid som anges i punkten 1 väljs Lars Björkman (HP) till ordförande och 
Ulla Olsson Engström (V) till vice ordförande i Huddinges funktionshinderråd. 

 

3. Till ledamöter och ersättare i Trygghets- och delaktighetsberedningen väljs för åren 
2019-2022 följande personer: 

Ledamöter Ersättare 
Ingalill Söderberg (DP)  Cem Celepli Atsi (M) 
Nicolas Holst (M)  Caroline Örtholm (M) 
Rasmus Lenefors (S)  Bengt Sundbaum (C) 
Mariah Eriksson (M) Robert Lesaque (KD) 
Karin Adolfsson (C) Lars Andersson (DP) 
Eva-Karin Brauer (L) Jan Hermansson (HP) 
Kjell Vingmyr (KD) Pran Malhotra (S) 
Lars Björkman (HP) Ebba Callenberg (S) 
Sara Holmgren (S) Louise Rollins (MP) 
Frida Andersson (MP) Aysegül Balci (V)  
Nujin Alacabek (V) Alexandra Gialama (SD) 
Ann Clewett (SD) Vakant (L) 

4. För samma tid som anges i punkten 3 väljs Ingalill Söderberg (DP) till ordförande, 
Nicolas Holst (M) till förste vice ordförande samt Rasmus Lenefors (S) till andre vice 
ordförande i Trygghets- och delaktighetsberedningen. 
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5. Till ledamöter och ersättare i Huddinge kommuns pensionärsråd väljs för åren 
2019-2022 följande personer: 

Ledamöter 
Karl Henriksson (KD)  
Michaela Lööf (S)  
Peter Höög (M) 
Erik Holmberg (M) 
Gabriella Zaring (L) 
Karin Andersson (DP) 
Bo Beckman (S) 
Barbro Lind (MP) 
Sonia Benavente (V) 

6. För samma tid som anges i punkten 5 väljs Karl Henriksson (KD) till ordförande 
och Michaela Lööf (S) till vice ordförande i Huddinge kommuns pensionärsråd. 

 
Sammanfattning 
Följande nomineringar har inkommit från partierna inför kommunstyrelsens 
sammanträde: 

Huddinges funktionshinderråd för åren 2019-2022 
(9 kommunala ledamöter, ordf + vice ordf) 
1. Lars Björkman (HP) tillika ordförande 
2. Peter Höög (M) 
3. Thomas Blockstrand (L) 
4. Pia Berkman (KD) 
5. Kerstin Lindh (DP) 
6. Kamile Ünver (S) 
7. Magnus Björkander (S) 
8. Per Öberg (MP) 
9. Ulla Olsson Engström (V) 
10. Malena Karanovic (SD) 
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Trygghets- och delaktighetsberedningen för åren 2019-2022 
(12 ledamöter och 12 ersättare, ordf, 1:e vice ordf + 2:e vice ordf) 
Ledamöter Ersättare 
1.Ingalill Söderberg (DP) tillika 
ordförande 

Cem Celepli Atsi (M) 

2. Nicolas Holst (M) tillika 1:e vice 
ordf 

Caroline Örtholm (M) 

3. Rasmus Lenefors (S) tillika 2:e vice 
ordf 

Bengt Sundbaum (C) 

4. Mariah Eriksson (M) Robert Lesaque (KD) 
5. Karin Adolfsson (C) Lars Andersson (DP) 
6. Eva-Karin Brauer (L) Jan Hermansson (HP) 
7. Kjell Vingmyr (KD) Pran Malhotra (S) 
8. Lars Björkman (HP) Ebba Callenberg (S) 
9. Sara Holmgren (S) Louise Rollins (MP) 
10. Frida Andersson (MP) Aysegül Balci (V)  
11. Nujin Alacabek (V) Alexandra Gialama (SD) 
12. Ann Clewett (SD)  

 
Huddinge kommuns pensionärsråd för åren 2019-2022 
 (9 kommunala ledamöter, ordf + vice ordf) 
1. Karl Henriksson (KD) tillika ordförande 
2. Michaela Lööf (S) tillika vice ordförande 
3. Peter Höög (M) 
4. Erik Holmberg (M) 
5. Gabriella Zaring (L) 
6. Karin Andersson (DP) 
7. Bo Beckman (S) 
8. Barbro Lind (MP) 
9. Sonia Benavente (V) 
10. Rolf Lindberg (SD) 

 
Överläggning 
I ärendet yttrar sig Nujin Alacabek (V), Lars Björkman (HP), Rasmus Lenefors (S), 
Mats Arkhem (SD), Anders Lönroth (MP), Sara Heelge Vikmång (S) och Gunilla 
Helmerson (M). 
 
Nujin Alacabek (V) nominerar Ulla Olsson Engström (V) till vice ordförande i 
Huddinges funktionshinderråd, och yrkar att vederbörande väljs till uppdraget. 
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Mats Arkhem (SD) yrkar bifall till de nomineringar som Sverigedemokraterna lämnat 
inför sammanträdet. 
 
Anders Lönroth (MP) påpekar att den vakanta platsen i Trygghets- och 
delaktighetsberedningen bör markeras som Liberalernas. 
 
Sara Heelge Vikmång (S) yrkar bifall till de nomineringar som Socialdemokraterna 
lämnat inför sammanträdet. 
 
Härefter förklaras överläggningen avslutad. 
 
Propositioner 
 
Huddinges funktionshinderråd för åren 2019-2022 
Ordförande ställer i tur och ordning proposition om bifall till vart och ett av de 
nominerade namnen, och finner härvid att följande väljs till ledamöter i Huddinges 
funktionshinderråd för åren 2019-2022: 

Ledamöter 
Lars Björkman (HP) tillika ordförande 
Peter Höög (M) 
Thomas Blockstrand (L) 
Pia Berkman (KD) 
Kerstin Lindh (DP) 
Kamile Ünver (S) 
Magnus Björkander (S) 
Per Öberg (MP) 
Ulla Olsson Engström (V) 

 
Härefter ställer ordförande proposition om bifall till förslaget att Lars Björkman (HP) 
ska väljas till uppdraget som ordförande i Huddinges funktionshinderråd, och finner 
härvid att kommunstyrelsen beslutar att välja Lars Björkman (HP) till uppdraget. 
 
Slutligen ställer ordförande proposition om bifall till förslaget att Ulla Olsson 
Engström (V) ska väljas till uppdraget som vice ordförande i Huddinges 
funktionshinderråd, och finner härvid att kommunstyrelsen beslutar att välja Ulla 
Olsson Engström (V) till uppdraget. 
 
Trygghets- och delaktighetsberedningen för åren 2019-2022 
Ordförande ställer samtidig proposition om bifall till samtliga de inkomna 
nomineringarna till Trygghets- och delaktighetsberedningen för åren 2019-2022, och 
finner härvid att nomineringarna bifalls. Således väljs följande till ledamöter, 
ersättare samt ordförande och vice ordföranden i beredningen: 
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Ledamöter Ersättare 
Ingalill Söderberg (DP) tillika ordförande Cem Celepli Atsi (M) 
Nicolas Holst (M) tillika 1:e vice ordf Caroline Örtholm (M) 
Rasmus Lenefors (S) tillika 2:e vice ordf Bengt Sundbaum (C) 
Mariah Eriksson (M) Robert Lesaque (KD) 
Karin Adolfsson (C) Lars Andersson (DP) 
Eva-Karin Brauer (L) Jan Hermansson (HP) 
Kjell Vingmyr (KD) Pran Malhotra (S) 
Lars Björkman (HP) Ebba Callenberg (S) 
Sara Holmgren (S) Louise Rollins (MP) 
Frida Andersson (MP) Aysegül Balci (V)  
Nujin Alacabek (V) Alexandra Gialama (SD) 
Ann Clewett (SD)  

 
Det antecknas även till protokollet att den vakanta ersättarplatsen ska markeras som 
Liberalernas. 
 
Huddinge kommuns pensionärsråd för åren 2019-2022 
Ordförande ställer i tur och ordning proposition om bifall till vart och ett av de 
nominerade namnen, och finner härvid att följande väljs till ledamöter i Huddinge 
kommuns pensionärsråd för åren 2019-2022: 

Ledamöter 
Karl Henriksson (KD)  
Michaela Lööf (S)  
Peter Höög (M) 
Erik Holmberg (M) 
Gabriella Zaring (L) 
Karin Andersson (DP) 
Bo Beckman (S) 
Barbro Lind (MP) 
Sonia Benavente (V) 

 
Härefter ställer ordförande proposition om bifall till förslaget att Karl Henriksson 
(KD) ska väljas till uppdraget som ordförande i Huddinge kommuns pensionärsråd, 
och finner härvid att kommunstyrelsen beslutar att välja Karl Henriksson (KD) till 
uppdraget. 
 
Slutligen ställer ordförande proposition om bifall till förslaget att Michaela Lööf (S) 
ska väljas till uppdraget som vice ordförande i Huddinge kommuns pensionärsråd, 
och finner härvid att kommunstyrelsen beslutar att välja Michaela Lööf (S) till 
uppdraget. 
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Reservationer 
 
Huddinges funktionshinderråd för åren 2019-2022 
Mats Arkhem (SD) reserverar sig mot beslutet till förmån för sitt eget yrkande. 
Huddinge kommuns pensionärsråd för åren 2019-2022 
 
Huddinge kommuns pensionärsråd för åren 2019-2022 
Mats Arkhem (SD) reserverar sig mot beslutet till förmån för sitt eget yrkande. 
 
Protokollsanteckningar 
Rasmus Lenefors (S) anmäler gemensam protokollsanteckning från 
Socialdemokraterna, Vänsterpartiet och Miljöpartiet, se bilaga 17.1 till detta 
protokoll.  
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Anmälan av delegationsbeslut till kommunstyrelsens 
sammanträde den 30 januari 2019  
 
Kommunstyrelsens beslut 
Redovisning av de delegationsbeslut som förtecknats i bilagor till kommunstyrelsens 
förvaltnings tjänsteutlåtande daterat den 20 november 2018 godkänns. 

 
Sammanfattning 
Kommunstyrelsen har överlåtit sin beslutanderätt till utskott, ordförande och 
tjänstemän i enlighet med kommunstyrelsens delegationsordning. Dessa beslut ska 
redovisas till kommunstyrelsen. 
 
Överläggning 
I ärendet yttrar sig Anders Lönroth (MP), Toralf Nilsson, kanslidirektör och Ester 
Andréasson, kommunsekreterare. 
 
Anders Lönroth (MP) önskar att Bilaga 1 i detta, på kommunstyrelsens stående, 
ärende framöver kan bli mer detaljerat. Det önskas att bilagan kompletteras med 
diarienummer, och gärna även med de faktiska besluten. 
 
Toralf Nilsson, kanslidirektör, tar med frågan tillbaka till förvaltningen. 

 
 

 
 



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
  SIDA 

 

KOMMUNSTYRELSEN 

  32 (38) 
 

Signaturer: Ordförande Justerare Utdragsbestyrkande: datum och signatur 
    

 
 Sammanträdesdatum Paragraf  
Kommunstyrelsen 30 januari 2019 § 19   
    
Diarienummer KS-2018/2600.111    
 

 
 

Meddelanden till kommunstyrelsen den 30 januari 2019  
 
Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen har tagit del av informationen. 

 
Sammanfattning 
Följande beslut, cirkulär, rapporter med mera meddelas kommunstyrelsen den 30 
januari 2019: 

 Information från Boverket 
 Information Huddinge AIS samarbetspartners 
 GN Beslut Programpriser och strukturtillägg inom gymnasieskolan 
 Minnesanteckningar samverkansforum för arbetsmarknadsfrågor 9 november 

2018 
 GN Upphandlingsplan för verksamhetsåret 2019 för gymnasienämnden 
 GSN Upphandlingsplan för verksamhetsåret 2019 för grundskolenämnden 
 FSN Upphandlingsplan för verksamhetsåret 2019 för förskolenämnden 
 FSN Beslut om bidragsbelopp för förskolor och pedagogisk omsorg 2019 

  
Cirkulär från Sveriges Kommuner och Landsting 
18:46 Beslut om bidragsbelopp till enskilda huvudmän 

överklagas genom förvaltningsbesvär 
18:45 Värdesäkring av ersättning som betalas till lärare, 

skolledare och syofunktionär som inte har fått för- 
säkringsskydd enligt AGS-KL 

18:43 Omräkning av pension enligt PA-KL  
18:42 Tre pensionsöverenskommelser för individer 

som omfattas av PA-KL, PAK och LPAK  
18:41 Ägar- och ledningsprövning - nya krav för 

enskilda att bedriva fristående förskola 
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Övriga frågor  
 
Inga övriga frågor behandlas. 
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Yttrande avseende avgränsningssamråd enl 6 kap 29 § 
miljöbalken om förlängning av koncession för förbindelsen 
mellan Kolbotten i Salem och Högdalen i Stockholm  
 
Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsens synpunkter på Svenska kraftnäts avgränsningssamråd för 
förlängning av koncession för förbindelsen mellan Kolbotten i Salem och Högdalen i 
Stockholm framförs enligt yttrande kommunstyrelsens förvaltning, bilaga1. 

 
Sammanfattning 
Svenska kraftnät ansvarar för Sveriges stamnät för elkraft och har systemansvar för 
den svenska elförsörjningen. Som del i deras arbete ingår att underhålla och förnya 
ledningar i hela Sverige och säkerställa att tillräcklig kapacitet finns för överföring av 
el.  
 
Svenska kraftnät har bjudit in Huddinge kommun till ett avgränsningssamråd enligt 6 
kap 29 § miljöbalken om förlängning av nätkoncession för en befintlig 220 kV-
luftledning mellan Kolbotten (Salems kommun) och Högdalen (Stockholms 
kommun) som bl a passerar stadskärnan Flemingsberg. Ledningens nuvarande 
koncession löper ut i februari 2020. Syftet med samrådet är att ge kommunen 
information och inhämta kommunens skriftliga yttrande innan Svenska kraftnät 
ansöker om en icke tidsbegränsad förlängd nätkoncession.  
 
Sedan tidigare har Huddinge kommun tecknat avtal (KS-2010/686 samt KS-
2015/924) med Svenska kraftnät om att den aktuella ledningen ska rivas. Preliminär 
tidplan är rivningsstart tidigast 2023 och att luftledningen ska ersättas med ny ledning 
i annan sträckning inom Svenska kraftnäts projekt Stockholms ström. 
 
I yttrandet framför kommunen att Svenska kraftnäts hantering av samrådet är mycket 
anmärkningsvärt. Det framgår inget i underlaget om parternas överenskommelse, om 
den planerade nedmonteringen eller nya ledningsdragningar inom projektet 
Stockholms ström.  
 
Kommunen förutsätter att Svenska kraftnät vidhåller sin del av avtalet och att den 
aktuella luftledningen tas ned i enlighet med tidigare överenskommen tidplan. 
Huddinge kommun framför med anledning av parternas avtal att Svenska kraftnät bör 
ändra sin ansökan till att avse en tillfällig nätkoncession med villkor om att 
luftledningen därefter ska rivas i enlighet med det tidigare tecknade avtalet.  
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I underlaget från Svenska kraftnät har två alternativa ledningssträckningar utretts, en 
söder och en norr om den befintliga ledningen. Huddinge kommuns bedömning är att 
båda alternativa lokaliseringar medför negativa konsekvenser ur samtliga utredda 
miljöperspektiv.   

 
Överläggning 
Heléne Hill, samhällsbyggnadsdirektör, informerar om ärendet. 
 
I ärendet yttrar sig även Karl Henriksson (KD), Daniel Dronjak (M), Sara Heelge 
Vikmång (S), Malin Danielsson (L), Christina Eklund (M), Anders Abel (MP), 
Gunilla Helmerson (M), Nujin Alacabek (V), Leif Dyrvall (DP), Martin Nigals (SD), 
Cem Delen (L) och Anders Lönroth (MP). 
 
Härefter förklaras överläggningen avslutad. 
 
Beslutet delges 
Natur- och byggnadsförvaltningen 
Svenska kraftnät 
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Information: Bokslutskommuniké 2018  
 
Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen har tagit del av informationen. 

 
Sammanfattning 
Hans Nyström, ekonomidirektör, och Ralph Strandqvist, budget- och kvalitetschef, 
informerar om ärendet. 
 
Överläggning 
I ärendet yttrar sig Martin Nigals (SD), Anders Abel (MP), Jelena Drenjanin (M), 
Cem Delen (L), Anneli Sjöberg (S), Leif Dyrvall (DP), Malin Danielsson (L), Gunilla 
Helmerson (M), Christina Eklund (M), Mats Arkhem (SD), Yossi Sigal (S) och 
Daniel Dronjak (M). 
 
Härefter förklaras överläggningen avslutad. 
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Justering av budget 2019 till följd av ny organisation och 
självkostnadshyra  
 
Ärendet utgår - behandlas på extra sammanträde med kommunstyrelsen den 11 
februari 2019. 
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Revidering av reglemente för Huddinge kommuns 
näringslivsberedning – HKF 9290  
 
Ärendet utgår - behandlas på extra sammanträde med kommunstyrelsen den 11 
februari 2019. 
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